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ΘΕΜΑ: «Άμεση εφαρμογή της απόφασης του ΣτΕ και επανένταξης των
πολυτέκνων στο προτεραίο μειωμένο τιμολόγιο ηλεκτρικού
ρεύματος»

Κύριοι, κύριοι Υπουργοί,

Σύμφωνα με ενημέρωση από πολύτεκνες οικογένειες απανταχού την Επικράτεια, σε
αγανάκτηση και προβληματισμό βρίσκονται όλοι αυτοί, εξαιτίας της μη εφαρμογής ως
τώρα απόφασης του ΣτΕ που τους δικαιώνει σε θέματα τιμολογίων ηλεκτρικού ρεύματος.
Πιο συγκεκριμένα, με υπουργική απόφαση του 2018 καταργήθηκε το ειδικό τιμολόγιο
ηλεκτρικής ενέργειας οικιακής χρήσης των πολύτεκνων οικογενειών και οι οικογένειες
αυτές εντάχθηκαν στην ενιαία ρύθμιση εκπτώσεων του τιμολογίου ηλεκτρικού ρεύματος
για τα «ευάλωτα νοικοκυριά». Οι Σύλλογοι Πολυτέκνων θορυβημένοι από την άδικη,
όπως θεώρησαν, γι’ αυτούς απόφαση προσέφυγαν στη Δικαιοσύνη, προσβάλλοντάς
την και δικαιώθηκαν. Με απόφαση της Ολομέλειας του Συμβουλίου της Επικρατείας
(υπ΄ αριθμ. 430/2022) κρίθηκε ότι από τις επιταγές του άρθρου 21 του Συντάγματος
απορρέει ο «στοιχειώδης απαγορευτικός κανόνας, δεσμευτικός για τον κοινό νομοθέτη,
σύμφωνα με τον οποίο δεν είναι συνταγματικώς ανεκτός ο περιορισμός ή η υποβάθμιση
της παρεχόμενης στους πολυτέκνους ειδικής φροντίδας χωρίς αποχρώντα λόγο». Οι
σύμβουλοι Επικρατείας έκριναν ότι η επίμαχη υπουργική απόφαση «αντιβαίνει και
ευθέως στις διατάξεις των παραγράφων 2  και 5  του άρθρου 21  του Συντάγματος,  στο
μέτρο που καταργεί το ισχύον κατά την έκδοσή της ειδικό τιμολόγιο οικιακής χρήσης για
τις πολύτεκνες οικογένειες, εξομοιώνοντας την κατά τις διατάξεις του Συντάγματος ειδική
προστασία των πολυτέκνων στο πλαίσιο της ασκούμενης δημογραφικής πολιτικής με τις
λοιπές διακεκριμένες κατά το άρθρο αυτό του Συντάγματος περιπτώσεις άσκησης
κοινωνικής πολιτικής χωρίς αποχρώντα λόγο». Δυστυχώς όμως, όπως καταγγέλλουν, η
απόφαση αυτή του ΣτΕ δεν έχει ακόμη εφαρμοστεί. Οι πολύτεκνες οικογένειες
εξακολουθούν να μην υπάγονται στο μειωμένο τιμολόγιο ηλεκτρικού ρεύματος με ό,τι
αυτό συνεπάγεται για το εισόδημά τους αλλά και την επιβίωσή τους. Συνεπικουρικά με
την ακρίβεια και τις ανατιμήσεις στα βασικά είδη, η καθυστέρηση στην υλοποίηση και
εφαρμογή της απόφασης του ΣτΕ καθιστά την καθημερινότητά τους δυσχερή και το
κόστος ζωής δυσβάσταχτο γι’ αυτούς. Ζητούν από την Πολιτεία την άμεση εφαρμογή της
απόφασης του ΣτΕ και την επίσπευση των διαδικασιών επανένταξής τους στο μειωμένο
τιμολόγιο ηλεκτρικού ρεύματος. Οι όποιες γραφειοκρατικές αγκυλώσεις και κωλύματα
οφείλουν να τεθούν στο περιθώριο και να αποδοθεί στους πολύτεκνους έμπρακτη
δικαιοσύνη.
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Με δεδομένα όλα τα παραπάνω,

Ερωτώνται οι κ. κ. Υπουργοί:

1. Σε ποιες ενέργειες προτίθεστε να προβείτε, προκειμένου να φροντίσετε και να
επισπεύσετε τις διαδικασίες εφαρμογής της απόφασης του ΣτΕ και την επανένταξη των
πολυτέκνων στο ειδικό για πολυτέκνους τιμολόγιο ηλεκτρικού ρεύματος;

2. Προτίθεσθε άμεσα να προβείτε σε ενέργειες ή μέτρα ανακούφισης των πολύτεκνων
οικογενειών που δοκιμάζονται λόγω της ακρίβειας, του πληθωρισμού και των
ανατιμήσεων στα βασικά είδη και την ενέργεια;

3. Πού οφείλεται η καθυστέρηση στην εφαρμογή της απόφασης του ΣτΕ η οποία έκρινε
αντισυνταγματική την εξομοίωση των πολυτέκνων με τα «ευάλωτα νοικοκυριά»;

Ο ερωτών Βουλευτής

ΒΕΛΟΠΟΥΛΟΣ ΚΥΡΙΑΚΟΣ




